
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της 10ης/2020 ΜΕ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗ 
Συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων

Αριθμός απόφασης 26

“Εισήγηση  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  επί  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ)  του
έργου “Γραμμή μεταφοράς ηλεκτρικής ενέργειας 400 KV για τη σύνδεση του Κ.Υ.Τ. Αγίου Νικολάου
με  το  Κ.Υ.Τ.  Διστόμου”  στους  Δήμους  Λεβαδέων  και  Διστόμου  –  Αράχωβας  –  Αντίκυρας  του  Ν.
Βοιωτίας”

Στη Λιβαδειά σήμερα την 27η Νοεμβρίου 2020, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13.30, συνεδρίασε με
τηλεδιάσκεψη η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, μετά την με αριθμ. πρωτ.: 23180/23-11-2020 πρόσκληση του
Προέδρου της και Δημάρχου Λεβαδέων κ. Ιωάννη Δ. Ταγκαλέγκα, βάσει των διατάξεων: 
1) του άρθρου 77 του Ν. 4555/2018, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 184 του Ν. 4635/2019,
2)  του  άρθρου  10  της  από  11/3/2020  Πράξης  Νομοθετικού  Περιεχομένου  (ΦΕΚ  55/Α/11-3-2020)
“Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορoνοϊού COVID-19
και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσής του”,
3)  της  με  αριθμ.  πρωτ.:  18318/13-3-2020  (ΑΔΑ  9ΛΠΧ45ΜΤΛ6-1ΑΕ)  εγκυκλίου  του  Υπουργείου
Εσωτερικών  “Σύγκληση  συλλογικών  οργάνων  των  δήμων,  των  περιφερειών  και  των  εποπτευόμενων
νομικών τους προσώπων, κατά το διάστημα λήψης των μέτρων αποφυγής διάδοσης του κορoνοϊού COVID-
19,
4)  της  40/20930/31-3-2020  (ΑΔΑ:  6ΩΠΥ46ΜΤΛ6-50Ψ)  εγκυκλίου  του  Υπουργείου  Εσωτερικών
“Ενημέρωση  για  την  εφαρμογή  του  κανονιστικού  πλαισίου  αντιμετώπισης  του  κορονoϊού  COVID-19,
αναφορικά με την οργάνωση και λειτουργία των δήμων”.

Ο Πρόεδρος της ΕΠΟΙΖΩ κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας – Δήμαρχος Λεβαδέων - κήρυξε την έναρξη
της  συνεδρίασης,  αφού  διαπιστώθηκε  ότι  υπάρχει  η  νόμιμη  απαρτία,  επειδή  σε  σύνολο  9  μελών  ήταν
παρόντα 6 τακτικά και 1 αναπληρωματικό, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Ταγκαλέγκας Δ. Ιωάννης - Πρόεδρος 1. Πλιακοστάμος Κων/νος - Αντιπρόεδρος
2. Νταντούμη Ιωάννα 2. Τσεσμετζής Εμμανουήλ
3. Αποστόλου Ιωάννης 3. Τζουβάρας Νικόλαος
4. Γιαννακόπουλος Βρασίδας οι οποίοι δεν παρέστησαν αν και 
5. Μερτζάνης Κων/νος (αναπληρωματικό μέλος) κλήθηκαν νόμιμα
6. Τόλιας Δημήτριος
7. Αρκουμάνης Πέτρος

Τα πρακτικά της συνεδρίασης τηρήθηκαν από την υπάλληλο Παναγιώτα Τσάντα που έχει ορισθεί με
σχετική απόφαση Δημάρχου.
..........................................................................................................................................................…………….

Ο Πρόεδρος της  ΕΠΟΙΖΩ εισηγούμενος  το 2ο θέμα της  ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη των
μελών την 21/2020 απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Κυριακίου, η οποία έχει ως εξής: 



<<ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΥΡΙΑΚΙΟΥ

Ο Πρόεδρος της Κοινότητας Γνωμοδοτεί  Αρνητικά Για τους Λόγους ότι  δεν έχουμε Ενημέρωση Από τους
Αρμόδιους  για  το  Θέμα  αυτό,  όπως  και  οι  Σύμβουλοι  Νικόλαος  Τσούρας,  Ιωάννης  Φορτώσης,  Τσούρας
Νικόλαος του Λ και Χάιδω Σβολιαντοπούλου έχουν αρνητική Θέση επί του Θέματος. Το Συμβούλιο Άκουσε την
Εισήγηση  του  Προέδρου τις  Διατάξεις  Σύμφωνα με  τις  Παραγράφους  1α και  2στ  του  άρθρου 83 του  Ν.
3852/2010.  Αυτά  Τροποποιήθηκαν  με  τη  Διάταξη  του  Ν.4555/2018.  Ύστερα  από  διαλογική  συζήτηση
Ομόφωνα γνωμοδοτεί Αρνητικά.
Ο Πρόεδρος της Κοινότητας Γνωμοδοτεί  Αρνητικά για τους Λόγους ότι  δεν έχουμε ενημέρωση από του ς
Αρμόδιους  Για  το  Θέμα  αυτό.  Οι  Σύμβουλοι  Τσούρας  Νικόλαος  του  Δ.,  Φορτώσης  Ιωάννης,  Τσούρας
Νικόλαος του Λ. Και Σβολιαντοπούλου Χάιδω Ομόφωνα Γνωμοδοτούν Αρνητικά.>>

Ο κ. Τόλιας ότι είναι ένα θέμα που το έχουν συζητήσει ξανά στο Δημοτικό Συμβούλιο. Δεν νομίζει
ότι δημιουργεί πρόβλημα. Επιφυλάσσεται. Θα ψηφίσει θετικά με μια επιφύλαξη, αφού δει και τις γραμμές
και αν υπάρχει κάποιο σοβαρό πρόβλημα, αλλά είναι μια απλή μεταφορά ενέργειας. Δεν νομίζει να υπάρχει
σοβαρό  πρόβλημα.  Ψηφίζει  θετικά και  αν  υπάρχει  κάποιο  θέμα  πιστεύει  ότι  θα  έρθει  στο  Δημοτικό
Συμβούλιο.

Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  κ.  Αρκουμάνης,  ο  οποίος  είπε  ότι  έχουν  γίνει  του  κόσμου  οι
επενδύσεις ειδικά στην περιοχή του Αγίου Νικολάου και στην περιοχή της ΠΕΣΙΝΕ με τις ευθύνες και της
προηγούμενης Δημοτικής Αρχής, που έδωσαν αδειοδότηση σε εγκαταστάσεις φυσικού αερίου, να παράγεται
ηλεκτρική  ενέργεια,  δηλαδή  έχει  φτάσει  αυτή  τη  στιγμή  να  παράγεται  σχεδόν  τον  1/6  της  ηλεκτρικής
ενέργειας  πανελλαδικά  στην  περιοχή  του  Αγίου  Νικολάου,  δηλαδή  κάτω  στο  ΑΛΟΥΜΙΝΙΟ.  Για  να
μεταφερθεί θα χρειαστούν και οι πυλώνες. Θα είναι  ασυνεπές εκ μέρους τους να πουν ότι αυτή τη στιγμή
μπορούν να ψηφίσουν αυτό το έργο. Είναι μια τραγική κατάσταση που ήδη στο επιβαρυμένο περιβάλλον, το
οποίο υπάρχει στην περιοχή αυτή, θα υπάρχουν και εξωτερικοί πυλώνες, περίπου 35 πυλώνες, οι οποίοι θα
μπουν πάλι σε διάφορα σημεία από την περιοχή του Δήμου Λεβαδέων μέχρι την περιοχή του Διστόμου. Άρα
υπάρχει μια ανάπτυξη άναρχη, που τελικά την πληρώνει μια συγκεκριμένη περιοχή. Αυτή είναι η περιοχή η
δικιά μας, η ευρύτερη περιοχή του Δήμου Λεβαδέων. Γενικότερα η Βοιωτία. Αυτό κάποια στιγμή πρέπει να
σταματήσει, δηλαδή μια περιοχή να υποβαθμίζεται μονίμως. Σήμερα όλοι συζητούν για την Πτολεμαϊδα, τη
Μεγαλούπολη,  ότι  είναι  σε  τραγική  κατάσταση  και  αυτό  πάει  να  γίνει  και  με  τη  Βοιωτία.  Έχουν
καταστραφεί. Η μισή Βοιωτία είναι κατεστραμμένη από το Σχηματάρι και κάτω και αυτή η περιοχή που είχε
ανάσες  να  συνεχίζεται  αυτή  η  κατάσταση.  Σε  αυτή  την  περιβαλλοντική  κατάσταση  δεν  μπορούν  να
συνδράμουν και ψηφίζουν αρνητικά.

Κατόπιν το λόγο πήρε ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας,
ο οποίος είπε ότι σε αυτό θα είναι κι εκείνοι θετικοί. Είναι ένα έργο περιβαλλοντικά αδειοδοτημένο, στη
ουσία μετατρέπονται λίγο οι περιβαλλοντικοί όροι, χωρίς να επηρεάζει πάρα πολύ. Δεν νομίζει ότι θα είναι
τόση η επιβάρυνση της περιοχής. Ο λόγος που δεν ασπάζεται τη βούληση της τοπικής κοινωνίας είναι ότι
γνωμοδοτεί αρνητικά στο πλαίσιο της μη ενημέρωσης. Θα μπορούσε να το αποσύρει το θέμα ο Πρόεδρος
της Κοινότητας, να ζητήσει μια ενημέρωση και εντός των 24, 48 ωρών να την έχει. Άρα, λοιπόν, θεωρεί ότι
είναι λάθος η απόφασή τους ως προς το αρνητικό ή και ως προς το θετικό αν ήταν και δεν είχαν ενημέρωση.
Ως Δήμος μπορούν να ζητάνε ενημέρωση από τον οποιοδήποτε. Έτσι, ως παράταξη και Δημοτική Αρχή
εισηγούνται τη θετική γνωμοδότηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο γι΄ αυτή τη Μελέτη Περιβαλλοντικών
Επιπτώσεων.

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού έλαβε υπόψη:

1. την υπ΄ αριθμ. 21/2020 ομόφωνα αρνητική απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Κυριακίου
2. τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010)



3. τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010)
όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 77 του Ν. 4555/2018, (Πρόγραμμα ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ, ΦΕΚ 133/Α/2018),
το οποίο τροποποιήθηκε με το άρθρο 2 του Ν. 4623/2019 (ΦΕΚ 134/Α/2019)

4. το άρθρο 10 της από 11/3/2020 Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 55/Α/2020)
5. την 18318/13-3-2020 (ΑΔΑ: 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ) εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών
6. Την ψήφο όλων των μελών της, όπως αυτή δηλώθηκε δια ζώσης στην τηλεδιάσκεψη

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Εισηγείται  ΘΕΤΙΚΑ  στο Δημοτικό  Συμβούλιο  επί  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων
(ΜΠΕ) του έργου: “Γραμμή μεταφοράς ηλεκτρικής ενέργειας 400 KV για τη σύνδεση του Κ.Υ.Τ. Αγίου
Νικολάου με το Κ.Υ.Τ. Διστόμου” στους Δήμους Λεβαδέων και Διστόμου – Αράχωβας – Αντίκυρας του Ν.
Βοιωτίας”

ΚΑΤΑ ο κ. Πέτρος Αρκουμάνης.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση.

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθμό 26/2020
…………………………………………………………………………………………………………………..
Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής
Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

Τα Μέλη
Νταντούμη Ιωάννα
Αποστόλου Ιωάννης
Γιαννακόπουλος Βρασίδας
Μερτζάνης Κων/νος (αναπληρωματικό μέλος)
Τόλιας Δημήτριος
Αρκουμάνης Πέτρος

ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
ΛΙΒΑΔΕΙΑ 27/11/2020
       Ο Πρόεδρος

Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας
ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ


